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استاندار محترم هرمزگان
فرماندار محترم بندرلنگه

مدیرکل محترم امور شهری و شوراهای استانداری هرمزگان
نماینده محترم بندرلنگه در مجلس شورای اسلامی

شورای شهر بندرلنگه
شهردار محترم بندرلنگه

سلام علیکم
احتراما به اســتحضار میرســاند که علی رغم قول هایی که شما در مورد پرداخت 
حقوقهای معوقه چندین ماهه پرســنل شهرداری بندرلنگه ) کارگران و کارمندان 
( در آخر ســال داده بودید و تسویه حساب کلی و به روز رساندن حقوقهای آنان 
را نوید و مژده داده بودید! متاسفانه این قول شما تحقق پیدا نکرده است! و هنوز 

پرسنل شهرداری بندرلنگه پنج ماه حقوقهای معوقه خودشان را طلبکار هستند
فرماندار محترم بندرلنگه پیرو فرمایشــات استاندار محترم هرمزگان در گفتگو و 
مصاحبه با خبرگزاری لنگه نیوز و صدا و سیمای مرکز خلیج فارس در سه ماه پیش 
قول مســاعد دادند که حقوقهای معوقه چندین ماهه پرسنل شهرداری بندرلنگه 
) کارگران و کارمندان ( تا آخر ســال 1399 حتما پرداخت شود! و این حقوقهای 

معوقه به روز شود!
خب پس چرا این قول استاندار محترم هرمزگان و فرماندار محترم بندرلنگه عملی 
نشده است!؟ مسئولین محترم یا قولی ندهند! و یا اینکه اگر قولی میدهند به قول 

خودشان پایبند باشند و آن را عملی و اجرایی کنند .
متاســفانه در این مورد خاص پرداخت حقوقهای معوقه چندین ماهه پرســنل 
شهرداری بندرلنگه ظاهرا مسئولین محترم و ذیربط فقط دارند وعده و وعید می 

دهند و هیچ اراده ای برای انجام آن وجود ندارد!
این میزان حجم و مدت زمان تاخیر در پرداخت حقوقهای معوقه در طول تاریخ 
شــهرداری بندرلنگه از بدو تاســیس در یکصد و بیست سال پیش تاکنون سابقه 
نداشــته و بعبارتی بی سابقه هســت! نماینده محترم بندرلنگه در مجلس شورای 
اســلامی طبق گزارش خبرگزاری فارس در هشت ماه پیش که با اعضای شورای 
شــهر و شهردار بندرلنگه ملاقات و دیدار داشتند ، قول مساعد دادند که حتما در 
اسرع وقت این مشکل حقوقهای معوقه پرسنل شهرداری بندرلنگه را مرتفع نمایند! 
و طبق گزارش کانال و ســایت اطلاع رســانی دفتر امام جمعه محترم بندرلنگه و 
خبرگــزاری کنگ خبر در چند ماه پیش نماینده محترم شهرســتان بندرلنگه در 
مجلس شــورای اسلامی با نماینده ولی فقیه و امام جمعه محترم بندرلنگه جناب 
آقای دکتر اســماعیلی نیا  در این خصوص هم ملاقات و دیدار داشــتند! و امام 
جمعه محترم بندرلنگه در این دیدار و ملاقات مسئله خیلی مهم حقوقهای معوقه 
چندین ماهه پرسنل شهرداری بندرلنگه را مطرح نمودند و تاکید داشتند که حتما 
این مشــکل هرچه زودتر برطرف شــود! سوال اینجاست علیرغم تاکیدات همه 
بزرگان و مسئولان  چرا تاکنون این مشکل حقوقهای معوقه چندین ماهه کارگران 
و کارمندان صبور و زحمتکش و ســختکوش شهرداری بندرلنگه برطرف نشده 
است!؟ لطفا نماینده محترم بندرلنگه در مجلس شورای اسلامی بفرمایند که علی 
رغم قولهای مســاعدی که در مورد مرتفع نمودن حقوقهای معوقه چندین ماهه 
پرســنل شهرداری بندرلنگه به اعضای شورای شهر و شهردار محترم بندرلنگه و 

امام جمعه محترم بندرلنگه داده بودند! تاکنون چه اقدامات موثری انجام دادند!؟
مسئولین محترم و ذیربط لطفا پاسخ دهید!؟

نامه وارده . . .

حقوق معوقه کارگران شهرداری 
بندرلنگه

  شهروندی از بندرلنگه

   به گزارش اقتصاد  کیش، جعفر آهنگران سرپرست 
سازمان منطقه آزاد کیش در دیدار با فرمانده انتظامی 
تهران بزرگ گفت: جزیره کیش با وجود پذیرایی بیش 
از یک و نیم میلیون مسافر در سال و رشد ساکنان، در 
شــمار امن ترین مناطق کشور است و در این رابطه 
نقش نیروی انتظامی در کنار سایر دستگاه ها پر رنگ 

است.
وی افزود: با این حال با هدف ارتقاء هر چه بیشــتر 
زمینه های پیشگیری از وقوع جرم و برخورد سازنده 
بــا مرتکبین به بزه و خطا، از تجربیات مجموعه های 
موفق و بزرگی چون ســتاد فرماندهی تهران بزرگ 

بهره خواهیم برد.
سردار حسین رحیمی فرمانده انتظامی تهران بزرگ 
نیز ضمن ابراز خرسندی از انتصاب دکتر آهنگران به 
مدیریت جزیره کیش که از کانون های مهم گردشگری 
کشور است، گفت: ایجاد احساس امنیت در جامعه، 
هدف مهمی است که برای تحقق و استمرار آن از تمام 
ظرفیت پلیس پایتخت در تعامل با دستگاه های دیگر 

استفاده می کنیم.

وی افزود: خرســندیم که با ترجیــح کار فرهنگی 
درمقایســه با برخوردهای قهرآمیز، برخورد قاطع با 
متجاوزین به جان و مال مردم و هوشمندســازی این 
مجموعه بزرگ، امنیت پایتخت در سطح خوبی تامین 

شده است.

در این دیدار، سرپرســت سازمان منطقه آزاد کیش و 
فرمانده انتظامی تهران بزرگ با بررسی اقدامات انجام 
شــده و  برنامه های پیش رو، بر لزوم ایجاد بسترهای 
کارشناســی جهت تبادل تجربیــات فیمابین تاکید 

کردند.

   اقتصاد کیش - ایجاد امنیت پایدار در جزیره کیش، از مزیتهای ارزشمند این جزیره زیباست.

تبادل تجربیات فیمابین تهران و کیش 
در دیدار مدیر عامل منطقه آزاد کیش با فرمانده انتظامی تهران بزرگ صورت گرفت:

مدیرعامل شرکت عمران، آب وخدمات کیش :

       اقتصاد کیش - با ساخت 4 کلاس درس جدید، فضاهای آموزشی مدرسه شهید 
فکوری پایگاه هوایي جزیره کیش ، به 12 کلاس افزایش یافت.

به گزارش اقتصاد کیش  به گفته ابوالفضل طیبی با هدف تقویت زیرساخت های آموزشی 
جزیره کیش علاوه بر اجرای عملیات ســاخت مدرسه 18 کلاسه در نوبنیاد، 4 کلاس 

جدید با مساحت 50 مترمربع نیز به مدرسه شهید فکوری افزوده شد.
مدیرعامل شرکت عمران، آب وخدمات کیش با بیان اینکه درجهت توسعه فضاهای 
آموزشی که یکی از ضرورت ها و نیازهای مهم جزیره کیش است با برنامه ریزی سازمان 
منطقه آزاد کیش در تلاش برای افزایش این فضاها هستیم افزود: با ساخت این کلاس ها با 
اعتباری بالغ بر 25 میلیارد ریال ،  تعدادکلاسهای مدرسه شهید فکوری با افزایش مساحت 

278  مترمربع به 12 کلاس رسید.
گفتنی است این مدرسه که در پایگاه هوایی جزیره کیش قرار دارد علاوه بر 12 کلاس 
درس دارای بخش های مختلف کمک آموزشی و خدماتی شامل آزمایشگاه، کارگاه، 
سالن آمفي تئاتر ، کتابخانه، 4  واحد اداري، اتاق تأسیسات، ساختمان سرایداری، سرویس 

بهداشتی، ساختمان بوفه و نمازخانه است.

توسعه  فضاهای آموزشی کیش 
ضروری و در دستور کار است 

با حکم مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش؛

 محمد صادق سرافراز مدیر کل حوزه 
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش شد

  اقتصاد کیش - جعفر آهنگران مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش ، طی حکمی محمد 
صادق ســرافراز را به ســمت مشاور و سرپرست جدید اداره کل حوزه مدیر عامل این 

سازمان منصوب کرد.
به گزارش اقتصاد  کیش ، در مراســمی که روز گذشــته  با حضور جعفر آهنگران مدیر 
عامل و جمعی ازمعاونان و مدیران سازمان منطقه آزاد کیش  ، همچنین برخی مدیران 
عامل شرکت های تابعه در سالن رازی مرکز همایش های بین المللی کیش برگزار شد،  
محمد صادق ســرافراز به عنوان مشاور و سرپرست جدید اداره کل حوزه مدیر عامل 
سازمان منطقه آزاد کیش معرفی و از زحمات سید محمد رضا مداح در مدت تصدی این 

مسئولیت قدردانی شد.
جعفرآهنگران در این نشست با بیان اینکه افزایش کارآیی سازمان منطقه آزاد کیش و 
پویایی بیشتر فضای فعالیت مهم ترین هدف تغییرات مدیریتی در این سازمان است نقش 
رییس حوزه مدیر عامل را در پیشبرد طرح های مدیریتی و راهبردی این سازمان بسیار مهم 
ارزیابی کرد و اظهار داشت: ایجاد ارتباط موثر با سایر بخش های درون و برون سازمان، 
برنامه ریزی اصولی و کمک به انجام فعالیت های مدیریت کلان سازمان از مهم ترین 

مسئولیت های این حوزه است.
وی با تقدیر از زحمات ســید محمدرضا مداح و روحیه تعامل و همکاری وی ابراز 
امیدواری کرد حضور محمد صادق سرافراز نیز در این مسئولیت نتایج ارزشمندی به 
همراه داشــته و به تحقق اهداف سازمان و اجرایی شدن برنامه های راهبردی مدیریت 

سازمان کمک کند.
ناصر آخوندی معاون توسعه مدیریت و عضو هیات مدیره سازمان منطقه آزاد کیش نیز 
با قدردانی از تلاش ها و زحمات سید محمدرضا مداح و اعلام آمادگی برای همکاری با 
سرپرست جدید اداره کل حوزه مدیر عامل در جهت تحقق اهداف سازمان ، ابراز امیدواری 

کرد فعالیت محمد صادق سرافراز موجب افزایش بازدهی و کارایی سازمان شود.
محمد صادق سرافراز مشاور و سرپرست جدید اداره کل حوزه مدیر عامل سازمان منطقه 
آزاد کیش نیز با اشاره به فرازهایی از نهج البلاغه در خصوص وظایف کارگزاران در نظام 
اسلامی ، تعامل درون و برون سازمانی را اصل مهمی در تقویت عملکرد مثبت سازمان 
عنوان کرد و گفت: اجرای عدالت ، افزایش  رضایتمندی مردم و مراجعان، حسن خلق 
و اخلاق مداری و تکریم و  توجه به خانواده های معظم شهدا ، جانبازان و ایثارگران به 
عنوان ارزش ها و دستاوردهای انقلاب اسلامی و دفاع مقدس، وظیفه همه مسئولان در 

نظام اسلامی است. 
وی افزود: حمایت و تعامل با تمامی بخش های سازمان منطقه آزاد کیش و شرکت های 
تابعه در جهت بهبود فرایند سازمانی و بهبود ارائه خدمات مهمترین محور فعالیت ها 

خواهد بود.

اقتصاد کیش- مدیرعامل شرکت آب 
و بــرق کیش گفت: به طور میانگین 32 
درصد آب این جزیره در شــبکه توزیع، 
انشــعاب و خطوط انتقال هدر می رود 

که بخش زیاد آن ناشــی از فرسوده بودن 
شبکه است. 

یدالله ســلطانی روز گذشته در گفت و 
گو با خبرنگار ایرنا اظهار داشت: هدف 

این شرکت بهره مندی قشرهای مختلف 
جامعه از آب ســالم و بهداشتی است و 
اکنون بیش از 25 هزار و 500 مشــترک 
از خدمات شــرکت آب و برق بهره مند 

هستند.
وی، بــا بیان اینکه اکنــون روزانه در هر 
شبانه روز 23 هزار متر مکعب آب تولید 
و وارد شبکه توزیع می شود یادآور شد: 
فرســودگی شبکه توزیع آب و انشعاب 
غیرمجــاز از مهمترین دلایل هدر رفت 

آب در جزیره است.
ســلطانی اضافه کرد: خرابی کنتورها و 
اشتباه قرائت از دیگر دلایل هدر رفت آب 
در این جزیره مرجانی بوده که شرکت آب 
و برق کیش در سال های گذشته این موارد 

را به حداقل رسانده است.

وی افزود: این شــرکت سال گذشته 45 
کیلومتر از شبکه توزیع آب را در مناطق 
مختلف جزیره از جمله بلوارهای کرمان، 
مازندران، میدان های ملل و دریا اصلاح 
و نوسازی کرده و در سال جاری نیز این 

روند ادامه خواهد داشت.
مدیرعامل شرکت آب و برق کیش یادآور 
شــد: شبکه انتقال این شرکت در جزیره 
شامل 240 کیلومتر شــبکه اصلی، 41 
کیلومتر شبکه فرعی و ۶0 کیلومتر شبکه 

انشعاب ها است.
وی اظهار داشــت: مشترکان خانگی با 
۶4 درصد بیشترین فراوانی مشتریان این 
شرکت را تشــکیل می هند و پس از آن 
مشترکان تجاری با 24 درصد و عمومی با 

12 درصد در رتبه های بعدی قرار دارند.

بخش عمده هدررفت آب در کیش به علت فرسودگی شبکه است
مدیرعامل شرکت آب و برق کیش :

اقتصاد کیش- معاون هماهنگی امور 
عمرانی استانداری هرمزگان گفت: به 
منظور آگاهی بخشی از کارکرد و وظایف 
شوراهای اسلامی شهر و روستا، دوره 
آموزشی برای داوطلبانی که صلاحدیت 
آنها در رقابت های انتخاباتی تایید شده 

در استان برگزار می شود 

رضا مدرس افــزود: این آموزش ها به 
منظور ارتقای ســطح علمی و آشنایی 
داوطلبان نمایندگی پارلمان های محلی 
در مناطق شــهری و روستایی با قوانین 

مرتبط با شوراها ارائه می شود.
 وی بیان داشت: از هم اکنون برنامه ریزی 
لازم برای برگزاری دوره های آموزشی 

ویژه افرادی که در انتخابات شــوراها 
داوطلب شــده اند از طریق دفاتر امور 
روستایی و شــهری استانداری درحال 

انجام است.
معاون استاندار هرمزگان اظهارداشت: 
هرچند افرادی تجربه سال ها حضور در 
شــورا را داشته و آگاهی و تسلط لازم را 
هم داشته باشند، اما برگزاری این دوره 
آموزشی یک پیش نیاز ضروری است تا 
اطمینان شود، تمامی افرادی که برای این 
کرسی مهم انتخاب می شوند به تناسب 
جایگاه خود به نحــوه ی کار و قوانین 

مربوطه آگاهی اولیه را دارند. 
مــدرس گفت: تصویب اموراتی که در 
حدود اختیارات شورا نیست و همچنین 
گرفتن تصمیم هــای مغایر با قوانین از 
جمله مسائلی است که پیش از این اتفاق 
افتاده و ممکن اســت موجب ضرر به 

بیت المال شود.

وی با بیان اینکه بهتر اســت افرادی که 
می خواهند وارد این عرصه تصمیم ساز 
و مهم شوند، تسلط لازم را با امورات و 
قوانین داشته باشند، تاکید کرد: آشنایی 
افراد با قوانین، سلب کننده وظیفه ما در 

برگزاری دوره های آموزشی نیست.
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری 
هرمزگان خاطر نشــان کرد: این دوره 
آموزشی در این سطح و مقطع متوقف 
نمی شــود بلکه به طور مستمر بعد از 
انتخاب افراد و مشــخص شدن نتیجه 
انتخابات ادامه خواهد داشــت و وارد 
مراحل بالاتــر و مباحث تخصصی تر 

خواهد شد.
وی اظهار امیــدواری کرد: با برگزاری 
انتخاباتی پرشور و آگاهانه، شاهد فصل 
جدیدی از کار و تلاش برای رسیدن به 
پیشــرفت و توسعه بیشتر در شهرها و 

روستاهای استان هرمزگان باشیم.

دوره آموزشی برای داوطلبان شوراهای اسلامی
 در هرمزگان برگزار می شود

معاون استاندار هرمزگان :

رییس دانشگاه جامع علمی کاربردی هرمزگان :

       اقتصاد کیش - رییس دانشگاه جامع علمی کاربردی هرمزگان گفت: رشته های 
غیرضروری این دانشــگاه حذف و به جای آن رشته های مهارتی و کاربردی جدید 

جایگزین می شوند. 
مهدی میرزاده کوهشــاهی اظهارداشــت: تجربه نشــان داد گسترش غیرضروری 
دانشگاه ها طی دوره های گذشته اتفاق الزاماً مثبتی نبوده و علاوه بر رقابت منفی میان 

دانشگاه ها به کیفیت آموزش در مراکز علمی و دانشگاهی آسیب زد.
وی ادامه داد: با توجه به نیاز به رشــته  ها، تخصص  ها، مهارت ها و مشــاغل جدید 
دانشگاه ها باید برای پاسخ گویی به نیازهای جامعه و بازار کار، رشته ها، سرفصل های 

خود را به صورت دوره ای بازبینی کنند.
رییس دانشگاه جامع علمی کاربردی هرمزگان گفت: درچارچوب چنین دیدگاهی 
جایگاه ســابق دانشــگاه جامع علمی کاربردی نیز نمی تواند به شکل سنتی نیازهای 
جامعه را پاســخ بدهد بنابراین این دانشــگاه در پذیرش دانشــجو و هدفمند کردن 

سرفصل رشته های نیاز به یک بازبینی اساسی دارد.
میرزاده کوهشــاهی سیاســت و رویکرد اصلی دانشــگاه جامع علمی کاربردی را 
مهارت افزایی دانســت و افزود: براســاس این رویکرد در دانشگاه علمی کاربردی 
اســتان هرمزگان نیز، توســعه آموزش های مهارتی در اولویت است تا این دانشگاه 
بتواند با گســترش رشته های کاربردی که منجر به کارآفرینی می شود، نیروی مورد 

نیاز استان را تأمین کند.
وی با تأکید بر تأســیس هدفمند رشته های دانشگاهی متناسب با ظرفیت های فعال 
این اســتان افزود: سهم جوانان هرمزگان از اشتغال در بخش های صنعتی پایین بوده 
ضمن آنکه بخش کمی از ظرفیت گردشــگری استان نیز به فعلیت رسیده است، لذا 
دانشــگاه علمی کاربردی می تواند این موارد را در هدف گذاری های آموزشی خود 

مورد توجه قرار دهد.
عضوهیات علمی دانشگاه هرمزگان با بیان اینکه حدود 70 درصد مباحث دانشگاه 
علمی کاربردی، عملی و کارگاهی اســت، گفت: خوشبختانه اخیراً در سطح کشور 
و دانشــگاه علمی کاربردی طبق یک آمایش و پالایشی که در رشته ها درحال انجام 
اســت تعدادی از رشته های غیرضروری و اشباع شده حذف و رشته های کاربردی 

جدید جایگزین می شوند.
میرزاده کوهشاهی با اشاره به اهمیت آموزش های مورد نیاز بازار کار و برنامه توسعه 
در این اســتان بیان داشــت: متناســب با طرح آمایش آموزش عالی، طرح آمایش و 
توسعه استان و طرح  های درحال احداث یک نیاز سنجی درحال انجام است که در 
مراکز دانشگاهی وابسته به دانشگاه علمی کاربردی تعدادی از رشته ها که متناسب با 

ظرفیت  های محیطی و نیاز بازار کار نیستند، حذف خواهند شد.
رشته هایی با محوریت آبشیرینکن و گردشگری ایجاد می شود

رییس دانشگاه جامع علمی کاربردی هرمزگان در این رابطه به حذف برخی رشته  های 
حوزه خدمات اجتماعی و همچنین رشــته  های نامرتبط با ماموریت این دانشــگاه 
اعلام کرد که بنا بر ضرورت رشــته های کاربردی مطابق با نیازهای استان راه اندازی 

خواهد شد.
وی با بیان اینکه پیوند نظام مندی باید بین تولید علم، فناوری و کالا ایجاد شود، گفت: 
درحال تدوین تعدادی ســرفصل و برنامه های درسی برای راه اندازی رشته هایی با 
موضوع »تکنسین تعمیرات و نگهداری آب شیرین کن« در راستای نیازهای در حال 
رشد صنعت آبشرین کن ها در استان و »گردشگری صنعتی« با هدف آشنایی داوطلبان 

این رشته با قواعد و تشریفات گردشگری و اصول ایمنی در حوزه صنایع هستیم.
به گفته میرزاده کوهشاهی، این 2 رشته یادشده تا کنون در دانشگاه های دیگر ایجاد 
نشده و سرفصلی ندارند از طرفی در استان هرمزگان به دلیل گسترش صنایع ایجاد 
مهارت و اشتغال در حوزه این بخش ها با نگاه علمی و آکادمیک یکی از ضروریات 

است.
وی، مزیت دیگر راه اندازی رشته های صنعتی در استان هرمزگان به ویژه در دانشگاه 
جامع علمی کاربردی را تربیت نیروی کارماهر و مورد نیاز، مهارت افزایی، رونق تولید 
و اشتغال و جذب افراد بیکار و ایجاد ارتباط بین صنعت و جامعه محلی عنوان کرد.

رییس دانشگاه جامع علمی کاربردی هرمزگان یادآورشد: پرورش ایده های خلاقانه، 
تقویت و توســعه مهارت های صنعتی با همراهی و مشــارکت بین دانشگاه علمی 
کاربردی، صنایع، پارک علم و فناوری و شرکت های واقع در شهرک های صنعتی و 
بهره مندی از خدمات آنها نیاز ضروری و جدی برای صنایع استان هرمزگان است.

در حال حاضر چهارهزار و 700 دانشــجو در 10 مرکز دانشــگاه علمی کاربردی 
اســتان هرمزگان در 102 رشته شــامل ۶1 رشته کاردانی و 41 رشته کارشناسی در 
حوزه های مختلف صنعت، مدیریت خدمات اجتماعی و فرهنگ و هنر مشــغول 

تحصیل هستند.

رشته های غیرضروری دانشگاه جامع 
علمی کاربردی هرمزگان حذف می شوند

اقتصاد کیش- حمید رضا مومنی مشاور 
رئیس جمهور و دبیر شورایعالی  مناطق 
آزاد طی دو حکم جداگانه مدیران عامل 
مناطق آزاد کیش و قشم را منصوب کرد. 
این حکم پس از تصویب هیات وزیران و 
موافقت رئیس جمهور و طی مراحل اداری 

روز گذشته ابلاغ شد.
جعفر آهنگران  مدیرعامل سازمان 

منطقه آزاد کیش 
با حکم مشــاور رئیس جمهــور و دبیر 
شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
»مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش« 

منصوب شد. 
»حمیدرضا مومنی« در این حکم، »جعفر 
آهنگران« را به عنوان »رئیس هیأت مدیره 
و مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیش« 

منصوب کرد. 
این حکم به استناد ماده )۶( قانون چگونگی 
اداره مناطق آزاد تجاری  ـصنعتی و با توجه 
به تفویض اختیار ریاست محترم جمهوری 
از سوی دبیر شورایعالی مناطق آزاد صادر 

شده است.
در حکم »جعفر آهنگران« آمده است: »با 
عنایت به فرمایشات مقام معظم رهبری 

مبنی بر نامگذاری ســال جــاری به نام 
»سال تولید، پشتیبانی ها، مانع زدایی ها« از 
جنابعالی انتظار می رود ضمن اهتمام در 
راستای ارتقاء جایگاه و گسترش و تسهیل 
تولید در منطقه، با بهره مندی از ظرفیت 
های اســتراتژیک آن منطقه و تلاش به 
منظــور رفع موانع تولید و پشــتیبانی از 
صنایع در راســتای تحقق سیاست های 
اقتصــاد مقاومتی، افزایــش صادرات و 
سرمایه گذاری و همچنین انتقال فناوری 
های پیشرفته، ارائه خدمات و تسهیلات 
مناسب با هدف حمایت از تولید داخلی 
و حضور در بازارهای منطقه ای و جهانی، 
ضمــن اتکال به ایزد متعــال و تعامل و 
همکاری با سایر اعضاء هیأت مدیره زمینه 
تحقق اهداف مورد نظر را در منطقه فراهم 

آورید.«
پس از پایان دوره مسئولیت غلامحسین 
مظفــری در نیمــه اســفند 99 ،»جعفر 
آهنگران« سرپرستی سازمان منطقه آزاد 

کیش را بر عهده داشت.
درویش پور مدیر عامل قشم

 »حمیدرضا مومنی« هم چنین طی حکمی، 
»علی درویش پــور« را به عنوان »رئیس 

هیأت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد قشم« منصوب کرد. 

این حکم به استناد ماده )۶( قانون چگونگی 
 ـصنعتی و با  اداره مناطــق آزاد تجــاری 
توجه به تفویض اختیار ریاســت محترم 
جمهوری، از سوی دبیر شورایعالی مناطق 

آزاد صادر شده است. 
در حکم »علی درویش پور« آمده اســت: 
»با عنایت به فرمایشات مقام معظم رهبری 
مبنی بر نامگذاری سال جاری به نام »سال 
تولید، پشــتیبانی ها، مانــع زدایی ها« از 
جنابعالی انتظار می رود ضمن اهتمام در 
راستای ارتقاء جایگاه و گسترش و تسهیل 
تولید در منطقه، با بهره مندی از ظرفیت های 

استراتژیک آن منطقه و تلاش به منظور رفع 
موانع تولید و پشتیبانی از صنایع در راستای 
تحقق سیاســت های اقتصاد مقاومتی، 
افزایــش صادرات و ســرمایه گذاری و 
همچنین انتقال فناوری های پیشــرفته، 
ارائه خدمات و تسهیلات مناسب با هدف 
حمایــت از تولید داخلــی و حضور در 
بازارهای منطقه ای و جهانی، ضمن اتکال 
به ایزد متعال و تعامل و همکاری با سایر 
اعضاء هیأت مدیره زمینه تحقق اهداف 

مورد نظر را در منطقه فراهم آورید.«
یادآور می شــود؛ پیــش از این »کیهان 
عباســیان« سرپرستی سازمان منطقه آزاد 

قشم را بر عهده داشت.

مناطق آزاد کیش و قشم صاحب مدیر عامل شدند 
2 حکم در یک روز؛


